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Egyszerűsített jegyzőkönyv 

Készült: Biatorbágy Város Képviselő-testület Oktatási Bizottságának 2012. november 26-án 
1500 órakor megtartott üléséről. 

Jelen vannak:  

 Fekete Péter - Oktatási Bizottság elnöke 

 Varga László - Oktatási Bizottság tagja  

 Koleszár Kázmér - Oktatási Bizottság tagja 

 Molnárné Czeglédi Cecília - Oktatási Bizottság tagja 

 Tóthné Gyarmati Magdolna – Oktatási Bizottság tagja 

 Tarjáni István - polgármester 

 Szakadáti László – alpolgármester 

 Dr. Kovács András - jegyző 

 Dr. Révész Zoltán - aljegyző 

 Korbuly Klára – Pászti Miklós Alapfokú Művészetoktatási Intézmény igazgatója 

 Palovics Teréz – a Benedek Elek Óvoda vezetője 

 Dobosy Gáborné – Beruházási és Vagyongazdálkodási Osztály vezetője  

 Mester László – kommunikációs tanácsadó 

 Kecskés László, képviselő 

 Czuczor Orsolya, osztályvezető 

 Györgyné Bartos Mária, Legóvár Tagóvoda vezetője 

 Ihászné Pálfi Katalin - köznevelési referens, jegyzőkönyvvezető 
 

Fekete Péter: Megállapítja, hogy az oktatási bizottság öt fővel határozatképes. Kéri, hogy a 
kiküldött meghívóban szereplő napirendek közé a bizottság vegye fel az ülésen kiosztásra 
kerülő előterjesztést a Pászti Miklós Alapfokú Művészeti Iskola létszámbővítési kérelméről 
és vegyék le a napirendről a 3), 4), 6), 9), 11), és 13) pontokat. Varga László képviselő kéri, 
hogy a 9) napirendi pontot tárgyalja meg a bizottság. 
 
A bizottság 3 igen szavazattal 2 nem szavazat ellenében (öt fő volt jelen a szavazásnál) 
elfogadta Varga László képviselő javaslatát. 
 
A bizottság öt igen szavazattal (öt fő volt jelen a szavazásnál egyhangúan elfogadta) a 
bizottsági ülés módosított napirendjét. 
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Napirend: 

1) Az óvodaépítés lehetséges helyszínéről 
2) A 2013/2014-es tanév várható tanteremigényének biztosításával összefüggő 

kérdésekről 
3) Biatorbágy Város Önkormányzata 2013. évi költségvetési koncepciójáról 
4) Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének 2013. évi munkatervéről 
5) Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének 2013. rendezvénytervéről 
6) Tájékoztató a lisztérzékenység-szűrésről 
7) A Pászti Miklós Alapfokú Művészeti Iskolakérelme hangszerkarbantartó, könyvtáros 

és rendszergazda munkakör létesítésére 
8) A Biatorbágyi Diákokért Közalapítvánnyal összefüggőkérdésekről (zárt ülés) 
 
 
1) Óvodaépítés lehetséges helyszínéről 

 
A bizottság egyenként tárgyalta az előterjesztésben szereplő ingatlanok előnyeit, hátrányait 
és az alábbi javaslatokat fogadta el: 
 

 négy igen szavazattal, egy nem szavazat ellenében (öt fő volt jelen a 
szavazásnál), támogatta hogy az 1. számmal jelölt, úgynevezett „Szilvamag” 
terület átminősítési eljárása induljon meg. 

 egyhangú szavazással támogatta (öt fő volt jelen a szavazásnál), hogy 
kezdődjön tárgyalás a Biai Református Egyházközséggel a 3. számmal jelzett 
volt parókia épületnek óvodai feladatokra való hasznosításáról 

 egyhangú szavazással támogatta (öt fő volt jelen a szavazásnál), hogy 
polgármester úr kezdeményezzen tárgyalásokat a befektetési céllal vásárolt 
földterületek tulajdonosaival az óvodaépítésre alkalmas területek eladásáról 

 egyhangú szavazással támogatta (öt fő volt jelen a szavazásnál), hogy a 
hivatal vizsgálja meg a családi napközik lehetséges szerepét óvodai férőhelyek 
biztosításában az új óvoda elkészültéig. 

 
2) A 2013/2014-es tanév várható tanteremigényének biztosításával összefüggő 

kérdésekről 
 
Szakadáti László alpolgármester úr megérkezett az ülésre. 
 
A bizottság az előterjesztést az alábbi kiegészítésekkel 4 igen szavazattal 1 tartózkodás 
ellenében (öt fő volt jelen a szavazásnál) fogadta el: 

 
 A Szili –kastély nyugati szárnyára és a keresztszárnyra egyaránt készüljön 

engedélyezési terv oly módon, hogy a kialakítható kisebb termek alkalmasak 
legyenek a PMAMI tanóráinak megtartására is. 
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 A Szily-kastély mellett a Sándor-kastély un. TSZ szárnyára is kezdődjön el a 
tervező munka. 

 A határozati javaslat utolsó mondatában elkülönítve kerüljenek 
megnevezésre a konyha, a nyugati szárny tantermei és a keresztszárny 
termeire szövegrészek. 

 A 2013/2014-es tanévben a Biatorbágyi Általános Iskola torbágyi 
tagintézményében is induljon első évfolyamon osztály. 

 
Dobosy Gáborné a Beruházási és Vagyongazdálkodási Osztály vezetője távozott a bizottság 
üléséről. 

 
 
3) Biatorbágy Város Önkormányzata 2013. évi költségvetési koncepciójáról 

 
Tarjáni István polgármester úr, dr. Kovács András jegyző úr és Czuczor Orsolya, a Pénzügyi 
Osztály vezetője megérkezett az ülésre. 
 
A bizottság Fekete Péter elnök alábbi javaslatival kiegészítve egyhangú szavazással (öt fő 
volt jelen a szavazásnál) a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja Biatorbágy Város 
Önkormányzatának 2013. évi költségvetési koncepcióját: 

 

 A helyi adókra vonatkozó önkormányzati rendeletben 2013. januárjától 
bővíteni kell a lakossági mentességi kört és ennek ellentételezéséül be kell 
vezetni a belterületbe vont beruházási, befektetési célú telkek 
megadóztatását.  

 A koncepció 9. oldalán található fejlesztések között szerepeljen az 
óvodafejlesztés is. 

 A hivatali koncepció 2. oldalán szereplő, a bizottságok átszervezéséről szóló 
rész kerüljön ki az anyagból. 

 
Tarjáni István polgármester úr, dr. Kovács András jegyző úr és Czuczor Orsolya, a Pénzügyi 
Osztály vezetője távozott az ülésről. 

 
4) Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének 2013. évi munkatervéről 

 
A bizottság egyhangú szavazással, (öt fő volt jelen a szavazásnál) elfogadásra javasolta 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének 2013. évi munkatervét. 
 

 
5) Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének 2013. rendezvénytervéről 

 
Mester László kommunikációs tanácsadó megérkezett az ülésre. 
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A bizottság egyhangú szavazással, (öt fő volt jelen a szavazásnál) levette a napirendről a 
kérdést, mivel az előterjesztés a bizottsági ülésig még nem készült el. 
 
Mester László kommunikációs tanácsadó távozott az ülésről. 

 
6) Tájékoztató a lisztérzékenység-szűrésről 

 
Molnárné Czeglédi Cecília bizottsági tag, úgy is, mint a Czuczor Gergely Tagiskola vezetője 
elmondta, hogy a lisztérzékenység miatt diétázó gyermekek csak ebédet kapnak, tízórait és 
uzsonnát nem. Ez különösen fontos azoknál a családoknál, akik napi háromszori ingyenes 
étkezésre jogosultak. Palovics Teréz óvodavezető megerősítette, hogy az óvodákban is csak 
ebédre szállít külön diétás ételt a szolgáltató. Dr. Révész Zoltán elmondja, hogy a 
szolgáltatóval kötött szerződés alapján a tízórait és az uzsonnát is kellene biztosítani. Varga 
László képviselő ismételten kéri az intézményvezetőket, hogy bármilyen probléma esetén 
írásban jelezzenek a Polgármesteri Hivatalnak. 
 
A bizottság a lisztérzékenység-szűrésről szóló tájékoztatót egyhangúan (öt fő volt jelen a 
szavazásnál) elfogadta. 
 
A bizottság elnöke rövid szünetet rendelt el. 

 
7) A Pászti Miklós Alapfokú Művészeti Iskolakérelme hangszerkarbantartó, könyvtáros 

és rendszergazda munkakör létesítésére 
 
A bizottság egyhangúan (öt fő volt jelen a szavazásnál) elfogadásra javasolta a képviselő-
testületnek, hogy a Pászti Miklós Alapfokú Művészeti Iskola költségvetésének terhére 2012. 
december 15-ével 1 könyvtáros és 1 hangszerkarbantartó közalkalmazotti álláshely 
betölthető legyen. 
 
Fekete Péter, a bizottság elnöke a nyílt ülést 17:40-kor bezárta. 
 
Biatorbágy, 2012. november 28. 

 
 
 
 
 Fekete Péter 
 bizottság elnöke 


